
Referat af beboermøde på Christianshøj 
Kollegiet 18. november 2024 
 

1 Mødet starter 
Mikkel byder mødedeltagerne velkommen. Ca. 10 beboere deltager foruden Eva og Mikkel fra 
bestyrelsen. 

 

Både Mikkel og Eva vælges enstemmigt som ordstyrer hhv. referent. 

 

Mikkel fortæller, at indkaldelsen til mødet blev sendt ud rettidigt d. 21.10.2024. 

 

2 Hvad er der sket i løbet af året? 
Mikkel fortæller overordnet om, hvad der er sket i løbet af året, og beboere supplerer. Vi har holdt en 
masse sjove fester, en julefrokost, 3 dages festival med alskens indslag, mm. Torsdagsbar er blevet 
mere stille og rolig. 

 

3 Regnskab 
Mikkel præsenterer regnskabet med udgangspunkt i referatet fra Kollegiekontoret. 

 

Der bliver stillet spørgsmål om ”barens økonomi”, og Mikkel forklarer, at penge til baren (fester, 
torsdagsbarer, m.m.) kommer fra beboerfaciliteterne, og at vi er trådt ind i et nyt regnskabsår, hvorfor 
beboerfaciliteterne igen har midler. Priser på øl ændres dog ikke. 

 

Eva fortæller om vores nye barkortsystem, hvor man kan spare penge ved at købe et barkort. Eva 
fortæller også om, hvordan hun har stablet et bartenderhold på benene, så vi er sikre på, at alle betaler 
for deres drinks. Bartenderne bliver rost. Mikkel finder det problematisk, at hverken Isak eller han selv 
bliver anerkendt som lækre bartendere. 

 

Regnskabet godkendes enstemmigt af de fremmødte. 



 

4 Nye forslag 
Ingen indkomne forslag. 

 

5 Valg 
Mikkel forklarer, at vi mangler en ny kasserer, og at dette ”top-up”-valg derfor har til hensigt at finde et 
nyt bestyrelsesmedlem, der er interesseret i at påtage sig den post. Mikkel forklarer, hvad det 
indebærer at være kasserer. Eva fortæller mere generelt om bestyrelsesarbejdet. 

 

Marius Juel Witt melder sig og vælges enstemmigt til stor applaus. 

 

Bestyrelsen konstituerer sig ved næstkommende bestyrelsesmøde (endnu ikke fastlagt). 

 

6 Eventuelt 
Rengørings-/tørrerummet i B-bygningen er ikke ryddet op/gjort rent. Der står en masse ting, som ikke 
skal stå der. Mikkel vil forsøge at finde nogle, der kan fjerne de ting. 

 

Der er et par nye kollegianere til mødet. De fortæller, at de har fået en fin start. Hurra! 

 

Vi regner med, at vi skal have udskiftet træningsudstyret i træningshjørnet i løbet af regnskabsåret. 
Mark vil gerne komme med forslag til, hvad man kunne købe. Sender forslag til Mikkel. 

 

Mødet hæves. Tak for godt møde. 


